

Signed Document

via <https://min.ebox.nu>



Protokoll styrelsemöte 250916

Signed text:

I hereby sign and accept the contents in the PDF file (1) and all agreements therein:

File (1)

Name: Protokoll 250915.pdf

Size: 581517 byte

Hash value SHA256:

c7263af3fd61872419d7df21acd1a7f6788d95bed5f8a69e4e52b20e37a36166

The original file and all signatures are attached to this PDF.

To open the attachments, a dedicated PDF reader may be required.

Signed By 3:

JASMIN NUR EMILIA PETTERSSON

Signed with BankID 2025-10-01 19:58 Ref: 0199a0ed-22e8-749f-bf22-03ad53c26442

LINE HÅLLSTRAND

Signed with BankID 2025-10-01 19:57 Ref: 0199a0eb-f882-7014-b4cd-b5f3906d6f92

MARIA HALLBERG

Signed with BankID 2025-10-01 19:46 Ref: 0199a0e1-b508-7951-98a4-f0bfb1f21707





Protokoll styrelsemöte den 15/9 kl. 18:30

Närvarande:

Jasmin Pettersson	Thordis Olafsdóttir
Stella Bergman	Maria Hallberg
Sofia Dahl	Amelia Lindberg
Nils Sjökvist	Line Hållstrand

Ev adjungerade:

Anna Bergh (videolänk)

Frånvarande:

Mia Hedlund	Naëmi Ansovald
-------------	----------------

§183. Mötet öppnas

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet öppnat kl. 18:50

§184. Val av mötesordförande (b)

Beslut: Jasmin Pettersson väljs till mötesordförande.

§185. Val av sekreterare (b)

Beslut: Line Hållstrand väljs till sekreterare.

§186. Val av justerare samt tidshållare (b)

Beslut: Maria Hallberg väljs till justerare samt tidshållare.

§187. Godkännande av dagordningen (b)

Beslut: Dagordningen godkännes med tilläggen "studenthälsan", "EAEVE-ackrediteringen", "mötesdagar" och "tvåmannapolicy" på övriga frågor.

§188. Godkännande av tidigare protokoll (b)

Beslut: Protokollet från 2025-06-11 läggs till handlingarna.

§189. Värdegrunden (d)

Jasmin berättar att det har varit stökigt i ett utskott, det hanteras av berörda delar av styrelsen.



Stella har fått till sig att en lärare som jobbar på SLU är dömd för sexualbrott. Det diskuteras att personen eventuellt inte jobbar kvar men att om det finns en oro bland studenter måste det redas ut. Stella ska kontakta studenten för att fråga om hen upplevt något specifikt. Det kan även vara bra att föra detta vidare till SLU.

§190. Föreningsmöte (d, b)

Det är föreningsmöte 30/9. Vi ska testa att använda Menti som röstningssystem för att effektivisera rösträkningen, Maria tar på sig att förbereda en Menti inför mötet.

Föreningen har fortfarande inte beslutat om ansvarsfrihet för 2024 års styrelse då den externa redovisningsbyrån inte har gjort klart sitt arbete. Sofia berättar att hon påmint dem flertalet gånger men att det inte händer någonting. Styrelsen diskuterar att vi måste ställa mer krav på dem att sköta sitt arbete, annars måste vi byta firma då detta inte är hållbart.

§191. Valberedningen (d)

Stella lyfter att valberedningen de senaste åren oftast lottar vem de rekommenderar till poster om det är fler än en kandidat. Det är inte den funktionen valberedningen är tänkt att ha – de bör prata med samtliga kandidater och basera sin motivation på vad de har sagt att de kan ta med sig till posten. Detta ska lyftas till valberedningen.

§192. Sångboken (d)

Delar av styrelsen har precis haft möte med EvU och KV om sångboksmiddagen. Styrelsen ska sånganföra och stå i baren under sittningen, samt hjälpa till med en del förberedelser.

§193. 250års-firande (i, d)

Jasmin och Stella har haft kontakt med SLU för att planera firandet i november där styrelsen ska vara med på flera punkter. De går igenom schemat för veckan:

Måndag 24/11: styrelsen anordnar föreläsningkväll med fyra olika föreläsare; häst, smådjur, idisslare samt vilda djur. Caterad mat och baren kommer vara öppen.

Tisdag: jubileumspub som hålls av KV, styrelsen agerar värdar.

Onsdag:

Lunch – Agria håller i lunchföreläsning & fika, styrelsen ska pynta VHC

EM – symposium

Kväll – prisceremoni & middag. Fördrink på VMF där styrelsen håller lite turer. Fackeltåg ner till ULS, leds av standarförare. Släpp efter sittningen som är öppet för alla studenter.



Stella ska starta en planeringsgrupp för alla i styrelsen som är intresserade av att vara med och hjälpa till.

§194. Funkismiddagen (d, b)

Styrelsen ska hålla funkismiddagen i slutet av terminen och bestämmer 12/12 som preliminärt datum. Planen är att catera mat och sedan hålla ett litet släpp. Styrelsen står i baren under kvällen. Det är dags att börja fundera på tema och ledtrådar.

§195. Konflikter (d)

Jasmin lyfter punkten. Det har varit mycket konflikter i år som styrelsen behövt hjälpa till att styra upp. Vi har alltid välkomnat att man vänder sig till oss och det är bra att medlemmarna är bekväma med det. Men vi måste vara försiktiga med hur mycket vi blandar oss i, ibland är det en privat konflikt mellan två personer som är kåraktiva men inte egentligen har med kåren att göra, och då ska inte styrelsen lägga sig i. Det skapar mer arbete och finns en risk att det uppfattas som att styrelsen tar sidor vilket inte får ske. I detta fall bör personerna hänvisas till andra resurser, exempelvis universitetsskyrkan.

Det kan bli en svår gräns att dra eftersom en konflikt påverkar hur man interagerar med varandra på kåren, men då är det viktigt att sätta krav och påminna om att man alltid måste behandla varandra med respekt på kåren oavsett vad som sker utanför.

§196. Kårhusflytten (d, i)

Det har varit svårt att få till ett samarbete med SLU och det är just nu otydligt vad vi kan göra. Jasmin har haft möte med SLU och akademiska hus och som det ser ut just nu ska vi få hyra Inspektorn enligt plan. Det största problemet just nu är att det inte finns ett ordentligt kök eller festlokal vilket kommer innebära att vi inte kan ha någon fik- eller festverksamhet, och det finns ingen bra lösning för detta.

Jasmin och Sofia har innan sommaren haft möte med ULS om ett eventuellt samarbete. ULS skulle eventuellt få en högre hyra som de inte hade haft råd med på egen hand, och var i så fall öppna för ett samarbete, det är just nu inte klart om hyreshöjningen har gått igenom. Det diskuteras även andra problem med detta, som att det kan bli svårt att integrera de olika kulturerna samt logistiska problem som exempelvis vem som ska stå på alkoholtillståndet.

Eventuellt skulle vi kunna använda loftet för festverksamhet, men det kommer inte gå att fixa ett kök och det kommer bli svårt med alkoholtillstånd.

Akademiska hus har nu också öppnat för att vi skulle kunna stanna i huset i fem år till om vi frikopplar el och vatten – detta skulle dock bli en stor utgift för en lösning som redan har ett slutdatum.



Styrelsen diskuterar för- och nackdelar med olika alternativ samt kostnader. Jasmin ska prata med kårhusflytts-gruppen samt med kårhusgruppen och sedan återkomma med några förslag. Det kan även vara bra att kontakta engagerade före detta studenter.

§197 Överlämningshelgen (d)

Datum behöver spikas så snart som möjligt, helgen 31/1–1/2 preliminärbokas. Vi satsar på liknande upplägg som tidigare år.

§198. Förtjänstmedaljer (d)

Stella är ansvarig för att samla in nomineringar till medaljer, det ska delas ut till 2–3 personer. Formulär för att nominera ska skickas ut snart.

§199. Pedagogiska priset (d)

Imorgon under UU-mötet kommer de dra i gång insamling för nomineringar till pedagogiska priset, priserna kommer delas ut under Natt-O. Nytt för i år är att det kommer delas ut ett pris för post-VFU-lärare på DSS-programmet, samt att tidigare vinnare inte kan vinna igen på tre år.

§200. Kick-off (d, b)

Planen är att köra escape room och äta middag, preliminärt datum är 2/10.

§201. Utskottsmässan (i)

Utskottsmässan för protozoer äger rum i morgon i särimner. Thordis ska skicka ut en karta över var alla utskott ska stå, de får fixa egna dekorationer men det finns fika i EkU:s kontor som styrelsen bjuder på.

§202. Rapporter (i)

a. Fakultetsnämnden

Jasmin Pettersson rapporterar. På senaste FN mötet (fakultetsnämndsmöte) så fick vi se halvårsresultatet av ekonomin. Det skiljer sig från budgeten en del eftersom de har trott att de skulle gå mer minus men nu är det ganska mycket plus. Alla institutioner har ett positivt resultat. Detta riskerar kapital avgift så det ska försöka balanseras till slutet av året.

På djursjukvården mer specifikt, så har det gått mycket bättre i år än vad det gjorde förra året. De tror att det är för att det är fler patienter, högre statsanslag, effektivitet i organisationen, ökad kompetens, bättre lokalutnyttjande åtgärderna som de har gjort börja få resultat.



Vi blev informerad om EAEVE, de kommer på besök 14-16 oktober där de är på campus 15 oktober. De är optimistiska om ackrediteringen. Beslut kommer i december.

Nya masterprogrammet i djuromvårdnad är igång men det är lite oklart om hur många som går på programmet. Lite olika beroende på kurser.

SLU har fått uppdrag från Jordbruksverket att framställa ett kunskapsprov för folk som har pluggat utomlands och är inte ackrediterade. Alla ska göra provet och om man klara provet får man legitimation, om man får mellan bra så blir det någon slags kortare kurs eller jobba under handledning, om man inte klara det alls får man gå KUV-programmet (kompletterande utbildning veterinär) som har ändrat namn. De har kommit ganska långt i denna planering. De har tittat på hur det görs på läkarsidan samt Finland där de har gjort detta länge.

Vi hade också diskussion om Lövsta slakteri då alla i FN var inte medvetna. Lövsta slakteri byggdes av SLU och Lövsta kött hyr in sig. Det har funkade väldigt bra med samarbetet. Sedan ett par år sedan hade Lövsta ett problem med lönsamheten. De vill ha ett tillskott på 10-14 miljoner per år för att täcka konstaderna av att ha studenter där. Dessutom är byggnaden ganska sliten och det skulle krävas en ombyggnation. Lövsta betalar just nu en relativt låg hyra. De som har jobbat med denna fråga kom fram till att det skulle vara för kostsamt och en för stor risk att lägga så mycket kapital till ett privat företag. Därför har de sagt upp samarbetet när det gäller att ha studenter där för undervisning men vi kommer fortfarande få organ och sånt från dem.

Vi hade en diskussion om BUL (biträdande universitetslektor) till UL (universitetslektor). Det har kommit upp att det kan kännas lite orättvis att det finns så många BUL tjänster och det eventuellt bara blir de som får UL tjänster. För det finns flera som har UL kompetens men då inte får chansen att söka. Det kom också upp SLU kan kännas ganska begränsad i karriärsutvecklings möjligheter eftersom det är så få professortjänster även om det finns fler som har den kompetensen. Risk för att folk då söker vidare någon annan stans. Denna diskussion var väldigt kort men skulle tas upp en annan gång.

b. Programnämnden

Nästa möte är 16/9.

c. Programrådet

a. Veterinärprogrammet

Ingenting att rapportera.

b. Djursjukskötprogrammet



Ronja Frohlund rapporterar skriftligt.

- PU-momenten fick mycket kritik i utvärderingen vilket har lett till att vissa moment är ändrade och att relevant personal kommer att ha ett möte för att planera momenten bättre.
- Well-being möte för DSS kommer att starta under höstterminen.
- Studieteknikföreläsningen i åk 1 har reviderats efter klagomål från studenter. Biblioteket och FUNKA kommer nu att delta samt att det blir gemensamt för veterinär- och DSS-studenter.
- Flera hästkliniker vill inte ta emot studenter på grund av ingen eller lite hästvana. I framtiden kommer studenter utvärdera sin hästvana och de som är oerfarna kommer ha 1–2 veckors introduktion med undervisningshästarna för att sedan fortsätta sin VFU på UDS alternativt andra kliniker beroende på hur väl lösningen fungerar. Tidigare har lärare uppmanat studenter att gå till undervisningshästarna och öva hantering men det har inte utnyttjats tillräckligt.
- Det var många studenter på uppropet, därefter har flera hoppat av och reserver har tillkallats i hopp om att få upp antalet studenter till målsiffran.
- Programutvärderingen visade på ett mycket gott helhetsintryck. Det önskades dock mer praktisk undervisning samt undervisning i bland annat exotics, journalföring och hankattskastration.
- Antal platser senare del är 5 st i åk 2 och 5 st i åk 3.
- I kursen "färdighetsträning av kliniska moment" har ändringar gjorts som kommer implementeras vt 26. Obligatoriska moment har lagts till för att säkerhetsställa att alla studenter kan utföra vanliga uppgifter då alla övningar inte examineras via OSCEn.
- Anpassad tentamen finns nu integrerad i Ladok.

d. Utbildning

Nästa möte är imorgon 16/9.

e. Utbildningsnämnden

Nils Sjökvist rapporterar. Mycket vanligt och inte så mycket av konsekvens för VMF vid senaste mötet. Namnet för nya ingenjörsprogrammet är Civilingenjör i Bioresurser.



f. SLU:s samlade studentkårer (SLUSS)

Nils Sjökvist rapporterar. SLUSS nya presidium Tova och Tilde har gått på under sommaren. SLUSS har satt upp QR-koder för välkomst-enkäten på VHC och undertecknad satt med Amelia och delade ut fika på VHC för att få folk att svara på enkäten. SLUSS höstmöte är i Alnarp i slutet av september. Fokusråd i Skinnskatteberg 24-26 oktober som styrelsen är bjudna på. SLUSS står för resa och boende, det är sittning på lördagen som man betalar för själv. Det kommer hållas workshops & andra aktiviteter.

g. Externa kontakter

Maria Hallberg rapporterar. NU jobbar på inför näringslivsdagen, de håller just nu på att skicka ut anmälningar till företag. Föreläsningar för DSS kommer prioriteras framför veterinärföreläsningar. Fackförbunden är även inbjudna till föreningsmötet.

h. Utskottsordföranden

Thordis Olafsdóttir rapporterar. Utskotten har börjat komma i gång efter sommarlovet och var det väldigt kul att se så många utskott delta under välkomstveckan. Kylan har slutat funka och FiQ, KU och KV har jobbat på en lösning. Utskottsmässan kommer vara imorgon 16/9 alla utskott väntas vara på plats så förhoppningsvis kommer många protozoer för att mingla och få fika. Terminens första UO möte kommer vara den 29/9.

i. Ekonomiutskottet

Sofia Dahl rapporterar. EkU jobbar på, det är lite rörigt just nu. KV gör mycket stora inköp som privata utlägg i stället för att beställa via grossist & ta faktura vilket skapar mycket arbete och kommer sedan med kort varsel för att få tillbaka pengarna. Det ska lyftas med UO att försöka göra så lite utlägg som möjligt.

j. Doktorander

Ingenting att rapportera.

k. Studenter som orkar (SORK)

Amelia Lindberg rapporterar. SORK har hanterat en värdegrundsfråga. Amelia ska på möte med studiesociala råder och skicka ut SORK-enkäten till doktoranderna.

l. Övriga rapporter

Inga övriga rapporter.

§203. Övriga frågor (i, d)



Studenthälsan

ULS har lagt ut att studenthälsan är på plats på campus, det ska även VMF göra så att fler blir medvetna om att man kan gå till dem.

EAEVE-ackrediteringen

Ackrediteringsgruppen kommer 14–16 oktober, de är på campus den 15e. Jasmin ska ta reda på specifikt vad vi ska vara med på, det vore också bra att ha med någon från UU.

Mötesdagar

Styrelsen väljer att byta ordinarie mötesdagar till onsdagar de veckor det är pub.

Tvåmannapolicy

Detta ska lyftas som en beslutspunkt på nästa möte. Maria föreslår att styrelsen ska införa en tvåmannapolicy – det ska alltså alltid vara två från styrelsen med när man pratar med någon om ett känsligt ämne. Det ger en ökad trygghet för alla inblandade då det minskar risken för att hamna i ord mot ord, samt att man inte behöver stå själv med tung information.

§204. Nästa möte (i)

Nästa styrelsemöte är onsdagen den 1/10 kl 17:00.

§205. Mötet avslutat

Ordförande Jasmin Pettersson förklarar mötet avslutat kl 22:02.